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Ärende 6: Bokslut och verksamhetsberättelse 2019 för grundskolenämnden 

Miljöpartiet tackar för verksamhetsberättelsen och konstaterar att vi hade ett annat förslag till 
budget som hade medfört bättre förutsättningar för grundskolenämnden med möjlighet att ha en 
högre skolpeng för alla elever. Vi menar att det finns många områden i skolan som behöver 
stärkas och vi tycker inte att de generaliserade bedömningarna av måluppfyllelse i "god", 
"godtagbar" m.m. på något bra sätt speglar de stora skillnader som finns mellan skolor men även 
inom skolor.

Vi hade även delvis andra mål för verksamheten, bl.a. med en starkare betoning av att ge stöd till 
de elever som möter svårigheter i att klara sin skolgång. Nu ser vi istället att avsatta medel för 
tilläggsbelopp inte använts trots att vi vet att det finns mycket stora behov av sådana 
resursförstärkningar i de flesta skolor. Denna nerdragning motiverar nu även en fortsatt lägre 
budget för tilläggsbelopp även 2020.

För Miljöpartiet de gröna 
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